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                                                      PROTOKÓŁ NR 65/20 

POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU WŁOSZCZOWSKIEGO  

                                                      w dniu 31 marca 2020 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło czterech członków Zarządu (lista obecności w załączeniu) 

Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu, 

Łukasz Karpiński - Wicestarosta, 

Małgorzata Gusta - Członek Zarządu, 

Rafał Pacanowski - Członek Zarządu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Agnieszka Górska - Skarbnik Powiatu, 

Cezary Nowak - Sekretarz Powiatu, 

Danuta Kwiecień - Z-ca Kierownika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki  

                                      Nieruchomościami, 

Robert Ślęzak  -  Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i Spraw Obywatelskich. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia.  

2. Przyjęcie protokołu Nr 64/20 z dnia z dnia 30.03.2020 r.  

3. Przedstawienie Radzie Powiatu Włoszczowskiego: 

1) informacji o stanie mienia komunalnego Powiatu Włoszczowskiego za 2019 rok, 

2) sprawozdania z wykonania planu finansowego Powiatowego Centrum Kulturalno – 

Rekreacyjnego we Włoszczowie za 2019 r. wraz z korektą, 

3) sprawozdania z wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie 

za 2019 r. 

4. Sprawy różne. 

 

Przebieg posiedzenia 

 

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu. 

Ad.1.  

Pan Przewodniczący powitał wszystkich zebranych, przedstawił projekt porządku posiedzenia.  

Zarząd czterema głosami „za” zatwierdził porządek posiedzenia. 

Ad.2. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął protokół Nr 64/20 z dnia z dnia 30.03.2020 r. 

Ad.3.1. 

Pan Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z art. 267 ust. 1 pkt 3 ustawy o finansach 

publicznych Zarząd Powiatu przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu 

terytorialnego informację o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. Wyjaśnił,  

iż informacja została przygotowana na podstawie danych przedłożonych przez kierowników 

jednostek organizacyjnych Powiatu. 

Pan Wicestarosta stwierdził, iż w związku z powstałymi przy sporządzaniu informacji, 

rozbieżnościami ze stanem faktycznym poprosił o wyciągnięcie konsekwencji w stosunku  

do kierowników jednostek. Ponadto zobowiązał kierowników jednostek do wyjaśnienia,  

w wyznaczonym terminie,  rozbieżności w złożonych sprawozdaniach. Zwrócił uwagę, iż Zarząd 

po rak kolejny nie otrzymał rzetelnej informacji. 

Pan Przewodniczący poparł wypowiedź p. Wicestarosty i wskazał, iż zostaną wystosowane  

do jednostek stosowne pisma.  

Ad.3.2. 

Pan Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z art. 267 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach 

publicznych Zarząd Powiatu przedstawia Radzie Powiatu jako organowi stanowiącemu 
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sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego jednostki, dla której organem 

założycielskim jest jednostka samorządu terytorialnego. 

Pani Małgorzata Gusta wskazała, iż po ustaniu w kraju sytuacji związanej z epidemią prosi  

o spotkanie z p. Dyrektor PCK-R, ponieważ ma wiele pytań związanych ze sprawozdaniem 

jednostki. Ze względu na ograniczenia ilości osób mogących uczestniczyć w posiedzeniu Zarządu 

nie została zaproszona p. Dyrektor PCK-R. 

Pan Wicestarosta poprosił, aby p. Dyrektor PCK-R przekazała na piśmie informacje dotyczące 

kwestii ujętych w korekcie Nr 1 do Informacji opisowej przedmiotowego sprawozdania,  

a mianowicie: 

1) uszczegółowienie informacji dotyczących zorganizowanych przez PCK-R imprez 

wspierających działalność kulturalną, tzn. co to za imprezy i na czym polegały, 

2) wyjaśnienie punktu „usługi projektowe z nadzorem autorskim w zakresie aranżacji  

i zmian pomieszczenia Gabinet Dyrektora wykorzystywanego jako sala konferencyjna  

i szkoleniowa, kącika informacyjno – czytelniczego oraz dolnego korytarza”,  

tzn. co zostało zrobione i w jakim celu.  

Pani Małgorzata Gusta wskazała, iż poza sprawami wymienionymi przez p. Wicestarostę  

są jeszcze dwie faktury wymagające wyjaśnienia przez p. Dyrektor PCK-R.  

Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż nad sprawozdaniem będą pracowały jeszcze Komisje oraz Rada 

Powiatu, ale Zarząd ponownie zajmie się sprawą sprawozdania PCK-R celem uzyskania 

wyjaśnień.   

Pani Małgorzata Gusta zwróciła uwagę, iż wielokrotnie w ubiegłym roku Zarząd apelował  

o rozsądne i przemyślane wydatkowanie środków. Wskazała, iż ma wątpliwości czy potrzebnie 

zostały wydatkowane środki. 

Ad.3.3. 

Pan Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z art. 267 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach 

publicznych Zarząd Powiatu przedstawia Radzie Powiatu jako organowi stanowiącemu 

sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego jednostki, dla której organem 

założycielskim jest jednostka samorządu terytorialnego. 

Pan Wicestarosta wskazał, iż sprawozdanie z wykonania planu finansowego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej we Włoszczowie za 2019 rok zostało złożone przed zamknięciem ksiąg 

rachunkowych. Uważa, że przedmiotowa informacja będzie jeszcze uzupełniana. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż firma badająca bilans ZOZ we Włoszczowie nie przedstawiła 

jeszcze badania, termin upływa z dniem dzisiejszym. 

Ad.4. 

Pan Wicestarosta zawnioskował o przeprowadzenie, wspólnie z wykonawcami poszczególnych 

dróg, odwiertów gwarancyjnych na wszystkich drogach powiatowych remontowanych czy też 

przebudowywanych w 2019 roku w celu sprawdzenia grubości mas bitumicznych. Ponadto 

wskazał, iż występował do Dyrektora ZDP z pismem w sprawie remontu gwarancyjnego  

ul. Przedborskiej we Włoszczowie na odcinku od Pl. Wolności do skrętu na ul. Góral (I etap prac) 

z związku z powstałymi zaniżeniami i licznymi spękaniami. Dodał, że do dnia dzisiejszego nie 

został wykonany żaden remont gwarancyjny. 

Pan Przewodniczący poprosił o nadzorowanie sprawy dotyczącej przewozów autobusowych  

i udzielenia pisemnej odpowiedzi na złożoną interpelację przekazaną do Wydziału KTD. 

Pan Wicestarosta zapytał o interpelacje z ostatniej sesji. 

Pan Robert Suchanek wyjaśnił, iż interpelacje zostały już opublikowane na BIP Starostwa.  

Pan Przewodniczący wskazał, iż na wczorajszej sesji Rady Powiatu pytano o dofinansowanie  

dla ZOZ w kwocie 1,3 mln zł i wyjaśnił, iż w dniu dzisiejszym z tej puli środków otrzymano 

sprzęt, tj. mobilne RTG z ramieniem C, a w kolejnych dniach zostanie dostarczony kolejny sprzęt 

tj. mobilne RTG przyłóżkowe. Ponadto szpital otrzyma jeszcze dwa respiratory, które otrzymały 

pozytywną opinię lekarzy. Natomiast Dyrektor ZOZ sporządzi dodatkową listę, ponieważ zostały 

jeszcze środki, gdyż wypadł zakup sprzętu związany z remontem oddziału zaplanowany na kwotę 
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4 mln zł. Wskazał, iż powstały możliwości wykorzystania tych środków. Przedstawił również, 

kwestię konfiguracji laptopów, które będą kupowane dla szkół.  

Pan Wicestarosta podziękował jednostce operacyjnej OSP Krasocin za pomoc dla ZOZ  

we Włoszczowie, która zorganizowała zbiórkę pieniędzy wśród druhów OSP, przy współpracy  

z firmą Zefir z Krasocina i p. Wódkowskim oraz przekazała w dniu dzisiejszym 80 sztuk 

maseczek dla personelu medycznego. 

Pan Przewodniczący podziękował również Pani Paulinie Tłustochowicz, która zorganizowała 

zbiórkę na zrzutka. pl i na chwilę obecną udało się zebrać 4 297 zł.  

Pan Rafał Pacanowski zapytał czy taka informacja ukazała się na stronie Starostwa, gdyż są osoby, 

które mają wątpliwość czy jest to autentyczna zbiórka na rzecz szpitala i czy zebrane środki 

trafiają do szpitala.  

Pan Przewodniczący odpowiedział, że tak. Wskazał, iż organizatorka zbiórki podała numer konta 

ZOZ we Włoszczowie. 

Pan Wicestarosta podziękował również za pomoc i wsparcie dla ZOZ we Włoszczowie: 

Zarządowi Województwa Świętokrzyskiego oraz przedsiębiorcom, firmom i osobom prywatnym, 

które wspierają szpital. 

Pani Skarbnik zapytała o zakup laptopów dla szkół.  

Pan Robert Ślęzak wyjaśnił, iż szkoły, które prowadzą zdalne nauczanie, mogą wnioskować  

o zakup sprzętu z Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020, UE wyraziła zgodę. 

Na tym zakończono posiedzenie, które trwało w godz. 1505 – 1535.  

 

Protokolant:                                                                                Przewodniczący Zarządu: 

 

Iwona Szafrańska                                                                           Dariusz Czechowski  


